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Jak poinformowaliśmy na portalu wczoraj, jedna z flagowych letnich Iławskiego Centrum
Kultury, Fama Rock Festiwal, w roku 2016 zostanie ograniczona z trzech do jednego dnia.

Wyczerpującego komentarza w sprawie udzieliła nam dyrektor Iławskiego Centrum Kultury Ewa
Wiśniewska.

- Fama Rock Festiwal od kilku lat przynosi straty finansowe - tłumaczy szefowa ICK. - Pomimo
dużego dofinansowania przez Iławskie Centrum Kultury kosztów organizacyjnych, w tym ceny
biletów, sprzedaż utrzymywała się na poziomie od 600 do 1000 biletów. Jest to niestety ilość
niewystarczająca do pokrycia wszystkich kosztów organizacyjnych, tj. ok. 180 tys. zł.

Powodem zmian w formacie imprezy jest też niska frekwencja podczas niektórych festiwalowych
propozycji.

- Decyzja o ograniczeniu Famy Rock do jednego dnia spowodowana jest także słabym
zainteresowaniem publiczności przeglądem kapel rockowych, który - pomimo wstępu wolnego na
przegląd - gromadził na widowni tylko kilkadziesiąt osób - mówi Ewa Wiśniewska. - Nie chcąc jednak
zawieść sympatyków muzyki rockowej i całkowicie zrezygnować z Famy, planujemy w przyszłym



roku jeden dzień imprezy.

Jak dodaje dyrektor Wiśniewska, publiczność może się spodziewać koncertów zespołów lokalnych,
ale już z dużym dorobkiem artystycznym. Z pewnością nie zabraknie koncertu gwiazdy.
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